
Zakaj tako
(sprašuje vodja poslovalnice
Kompas Heri Kaiser).

Še pred nekaj leti je komu-
nalno podjetje Snaga pobiralo
smeti v jutranjih urah v sredi-
šču mesta in tudi drugod tako,
da sta dva smetarja pred tovor-
njakom, ki prevaža smeti, zne-
sla vse smetnjake na cesto in
sta jih potem, ko so bili že
spraznjeni, spet odnesla nazaj
v veže ali za to določene pro-
store. V zadnjih dveh letih pa
smo opazili, da v zgodnjih ju-
tranjih urah prihajata dva de-
lavca, z velikim hrupom znese-
ta smetnjake na cesto, (hrupno
predvsem zaradi pločevinastih
smetnjakov, čeprav nam že
dalj časa obljubljajo plastič-
ne), vendar jih ne pospravita
nazaj, ampak ti smetnjaki stoji-
jo na cestah po ves dopoldan,
dokler jih kdo ne pospravi. Ta-
ko razkazujemo svoje smetnja-
ke po nepotrebnem tudi po ti-
stih delih mesta, ki jih obisku-
jejo turisti (da ne govorimo o
vseh občanih, ki se spotikajo
obnje), kar gotovo ne popestri
slike našega sicer lepega in
prijetnega mesta. S tem si de-
lamo le siabo reklamo pred
tujci. Zato apeliram na Snago,
naj že kaj stori, da bo odvoz
smeti na nivoju, čimprej pa bi
bilo treba poskrbeti tudi za že
obljubljeno zbiranje smeti v
plastičnih vrečah.


